
 

 

 
 
 
 
 

                  Drammen 
 
 
 
 
                      Historia om Seniornett Drammen 
 
 
                                fra april 2008 – februar 2024 
 
 
               
 
 
              
 
 
 
             Jon Torebraaten har samlet historia vår basert på         
             årsmøtedata. 
 



Drammen.  

Seniornett Drammen fra april 2008 – februar 2024. 

 

Det første referat som foreligger er fra 3. april 2008 hvor det var møte i interimsstyre i 
Åssiden Seniornett.  Forut for dette hadde det vært et felles beboermøte fra 
borettslagene Sølfast og Berskog borettslag.  På dette møtet var det at Gerd Stenberg 
som på dette tidspunkt var med i redaksjonen av Seniornetts avis, spurte om det var 
interesse av å danne en Seniornett klubb.  Interessen var der og jeg ble med. Jeg hadde 
nettopp startet pensjonisttilværelsen.   

Tilstede på dette møtet var også Judith Nilsen fra Seniornett, hun hadde med materiell 
og brosjyrer og informerte om kursvirksomhet, elementær datakunnskap over 18 timer 
når Seniornett hadde kurset kr. 1400,- pr. person.  Interimsstyret var enig om at vi ved 
hjelp av teknisk support, bl.a. PowerPoint fra Seniornett skal klare å holde dette kurset 
selv. 

Det ble underskrevet egen avtale med Seniornett, datert 3.4.2008 

24 personer meldte seg inn i Åssiden Seniornett. 

Kontingenten var kr 150,- pr. år, hvorav kr. 100,- pr. medlem går til Åssiden Seniornett. 

Av utstyr som vi må be om fra Seniornett sentralt er 4 trådløse pcer , trådløst nettverk er 
lagt inn på Grendehuset i borettslaget. 

 

2009. Årsmøte avholdt 3. mars 2009. 10 fremmøtte 

 Interimsstyret 2008: Gerd Stenberg leder, Inger Lise Kristiansen sekretær. Berit 
Brekke kasserer, Jon Torebraaten kursansvarlig, Oda Christiansen styremedlem. 

Avholdt nybegynnerkurs med 5 personer, litt erfarne med 6 personer. 

Vi mottok 4 bærbare pc fra Seniornett Norge, antall medlemmer 34. Følgende ble valgt: 
Gerd Stenberg 2009 – 2011, Jon Torebraaten 2009 – 2011, Berit Brekke 2009 – 2011, 
Gabrielle Brunsvik 2009 – 2010, Oda Christiansen 2009 – 2010. 

Disponible midler: kr. 9.970,17 



2010. Årsmøte avholdt 17, mars 2010. 9 fremmøtte. 

Styret: Gerd Stenberg, Berit Brekke, Jon Torebraaten, Gabriele Brunsvik og Oda 
Christiansen 

6 styremøter avholdt og 19 saker behandlet 

Kursvirksomhet: Grunnkurs I med 12 deltakere 

                                        Grunnkurs II med 8 deltakere 

                                         Picasa fotobehandlingskurs med 10 deltakere 

                                          Kurs CEWE fotobok (gratis) med 8 deltakere. 

Seniorsurfdag ble avholdt 24. september som åpen dag med totalt 40 besøkende.  Det 
var om slektsforskning og fotobehandling, meget fornøyde deltakere. 

Nytt styremedlem Andreas Gausen 2010 – 2012.  De andre ikke på valg. 

Antall medlemmer:  47. 

Disponible midler: kr. 1.763,11 

Etter årsmøtet holdt Judith Nilsen fra Seniornett Norge foredrag. 

 

2011.  Årsmøte avholdt 27. april 12 fremmøtte. 

Styret: Gerd Stenberg, Berit Brekke, Jon Torebraaten, Gabriele Brunsvik, Andreas 
Gausen 

Vår kursvirksomhet i 2010:  

Grunnkurs I over 4 dager med 5 deltakere 

Grunnkurs II over 4 dager med 8 deltakere, grunnkurs I var i samarbeid med Åssiden VG 
skole, elever fra datalinjen var instruktører og vi var med etter en turnus ordning som 
«hjelpeveiledere». 

Fotokurs ble avholdt over 4 dager med 6 deltagere, instruktør Rune Landgren. 

Seniorsurfdagen ble avholdt 6. september med 7 fremmøtte pluss vår kontaktperson på 
dataproblemer, Arild Svendsen.  Det var også slektsforskning denne dagen med Britt 
Marie Brunner, etter denne dagen fikk vi oppslag i Byavisa Drammen. 

Medlemsmøte ble avholdt 5. oktober med 14 fremmøtte.  Wilhelm Snartland holdt et 
engasjerende kåseri om Skagen malerne. 

Datatreff hadde vi 9. desember «hva vet jeg som ikke du vet», 8 medlemmer møtte. 



Etter årsmøtet et kåseri om «den transsibirske jernbanen» ved Tore Nærland. 

Disponible midler pr 31.12.11 kr.4.451,11 

 

2012.  Årsmøte avholdt 28. mars 2012. 7 fremmøtte. 

Styret: Gerd Stenberg, Berit Brekke, Jon Torebraaten, Andreas Gausen, Hanne 
Henriksen.  4 styremøter avholdt, 15 saker behandlet. 

Kurs i 2011 var nybegynnerkurs i januar med 7 deltakere. I samme måned ble det også 
avholdt fotokurs Picasa med 6 deltakere.  Vi hadde Rune Landgren som instruktør på 
begge kursene, nybegynner kurset om formiddagen og fotokurset om ettermiddagen. 

I oktober hadde vi Excel kurs med Berit Brekke 6 deltakere, 

Senere i oktober var det fotokurs Picasa med 6 deltakere. 

I november hadde vi kurs i CEWE fotobok med 8 deltakere, instruktør her var Lasse fra 
Japan Photo, et firma som Seniornett hadde en avtale med at medlemmer fra Seniornett 
Norge får avslag på 15% på utvalgte produkter. 

Temadagene i 2011, i februar og mars hvor mail og Skype var temaer. På temadagen i 
april møtte kun 3 fra styret, temamøtet i mai ble avlyst.  I høst var det temadag hvor foto 
og fotobok var temaer.  Også det å lage gave C, D av bilder fra Picasa. 

Seniorsurfdagen 2011 ble ikke arrangert av oss. 

Valg: Jon Torebraaten leder (ny), Berit Brekke kasserer, Hanne Henriksen, Andreas 
Gausen gjv, Berit Jokstad vara ny 

Etter årsmøtet foredrag av Erik Eriksen som fortalte om bakgrunnen for utgivelsen av 
«Historien om Åssiden», en lokalhistorisk bok om bydelen Åssiden. 

Disponible midler pr 31.12.11 kr. 3.237,48 

 

2013, Årsmøtet avholdt 11. april 2013, 9 fremmøtte. 

Styret: Jon Torebraaten, Berit Brekke, Hanne Henriksen, Andreas Gausen, Berit Jokstad 
vara.  4 styremøter 20 saker behandlet. 

Inger kursvirksomhet i 2012, styret valgte å satse på temamøter: 10. januar 
fotobehandling, erfaringsutvekslinger, 6. februar: sosiale medier og slektsgranskning 
v/Bodil Brøgger fra Seniornett Norge, 19. april litt Excel og informasjon fra Drammen 
kommune om web-sidene til kommunen, 11. oktober: «dingser og duppeditter» alt 



småelektrisk vi omgir oss med v/Joop Cuppen, 8. november; Innføring i Skype, og om 
hvordan vi lager visitt kort. 

Antall tilstede ved temadagene: 50 stk 

Tilstede fra oss på landsmøtet: Berit Brekke og Andreas Gausen. 

Etter årsmøtet foredrag av Audun Brekke Skrindo som fortalte om fuglelivet langs 
Drammenselven. 

Disponible midler pr. 31.12.12 kr. 8.710,06 

 

2014.  Årsmøte avholdt 26.3.14, 7 fremmøtte. 

Styret: Jon Torebraaten, Berit Brekke, Jan Søhoel (ny), Andreas Gausen og Kjell 
Henninen (vara).  6 styremøter avholdt, 35 saker behandlet.  Andreas Gausen og Jon 
Torebraaten deltok på landsmøtet til Seniornett. 

 

Temadager: 14. februar om sikkerhet på nett ved Joop Cuppen, 7. mars slektsforskning 
ved Stein Winnem fra DIS, Buskerud, 12. september Nedlasting av musikk lovlig fra 
nettet v/Jan Søhoel, betaling av regninger i nettbanken ved Jon Torebraaten,  14. 
november Julekort/visittkort hvordan lage det selv. 

Seniorsurfdagen 9. oktober 2 representanter fra DUKAPC orienterte om brukervennlige 
pc 20 fremmøtte, og 76 på våre temadager. 

Antall medlemmer pr 31.12.13: 46 stk. 

Disponible midler pr. 31.12.13:  kr. 11.935,38 

 

2015.  Årsmøte avholdt 18. mars 2015 , 14. fremmøtte 

Styret: Jon Torebraaten, Berit Brekke, Jan Søhoel, Annie Ruud ,  Kjell Henninen vara. 

Ingen kursdager, men flere temadager slik: 29.1 Joop Cuppen fra Seniornett som fortalte 
om sikkerhet på nett, overføring til minnepinne og ekstern harddisk og om Windows 8.  
19 februar Kari Mette Røgler Solberg fra Skatteetaten som berettet om nettsidene til 
Skatteetaten og om skatteregler for pensjonister.  12. mars: besøk av Hans Wiig fra 
Drammen kommune som fortalte om nettsidene – postlister – servicetorget.  9 april: Om 
nettbrett ved Jan Søhoel og litt om Excel ved Berit Brekke. 

15. oktober fra denne dato flyttet vi våre temamøter fra Grendehuset i vårt borettslag til 
3dje etasje på Drammensbiblioteket, Seniorgamersonen.  Det var etter avtale med Lena 



Hillestad hvor det ble skrevet under en intensjonsavtale med biblioteket.  Dette er en 
avdeling hvor seniorer kan komme og spille bowling mot en oppsatt TV skjerm.  Vi 
betaler ikke leie for disse lokalene, noe vi måtte gjøre i vårt borettslag. 

12. november hadde vi en demonstrasjon av surfebordet i Seniorgamersonen ved Geirr 
Karlsen fra Drammen kommune. 

Vi har i år hatt møte med to representanter fra Seniornett Hønefoss, vi har et inntrykk av 
at virksomheten de driver er langt over det nivå som vi ligger på og at styre-medlemmene 
har mer IKT kompetanse 

Temadager; 87 tilstede, medlemmer pr. 31.12 14, 41.  Disponible midler: kr.18.381,33 

 

2016.  Årsmøte avholdt 9. mars 2016, 10 fremmøtte 

Styret: Jon Torebraaten, Annie Ruud, Berit Brekke, Gjertrud Svane, Kjell Henninen (vara).  
7 styremøter avholdt og 20 saker behandlet. 

Til dette årsmøtet foreslo styret å endre navnet fra Åssiden seniornettklubb til Seniornett 
Drammen.  Vedtektene ble endret i forhold til dette.  Dette ble begrunnet med at vi flyttet 
til Drammensbiblioteket og at medlemmer kommer fra hele byen. 

Vi hadde temadager i 2015: 20.1:  Power Point, 18.2:  Regninger på smarttelefon og 
nettbrett v/Petter Åsland fra DnB, 18,3: Selvangivelse digitalt v/Kari Mette Røgler 
Solberg, 15.4:  behandling av mapper og filer v/Joop Cuppen, 9.9:  hjelp til å komme i 
gang v/Terje Knudsen, 01.10:  bruk av smarttelefon til NRK tjenester v/Anette Skafjeld, 
11.11:  bruk av Facebook v/Håvard Nilsen fra biblioteket, 02.12:  lær å bruke epost 
v/Gjertrud, Annie og Berit.  Totalt fremmøtte på temadagene: 107 stk. 

Til landsmøtet i Seniornett Norge reiste Gjertrud Svane 

21. januar hadde vi møte med to representanter fra Hønefoss, de besøkte oss på 
biblioteket, likeledes reiste vi til Hønefoss for å «være flue på veggen» og se hvordan de 
hjalp sine medlemmer med dataproblemer, de samarbeidet med frivilligsentralen, vår 
konklusjon at styret samlet ikke har den kunnskap som er nødvendig til personlig hjelp 
for medlemmene. 

Det var også problemer med påloggingen til nettverket på biblioteket.  Vi har tidligere 
hatt temadagene på Grendehuset, men ved å legge disse til biblioteket vil vi fange opp 
mange brukere. 

Vår første brosjyre ble utarbeidet av Gjertrud, Annie og Berit. 

Antall medlemmer pr 31.12: 44, disponible midler: kr. 17 805,- 

 



 

Glimt fra et medlemsmøte på Åssiden, på grendehuset. På bildet ser vi fra venstre Gjertrud 
Svane, Einar Dammen, Grethe Kalager og Kari Torebraaten. 

 

2017.  Årsmøte avholdt 22.3.17, 12 fremmøtte. 

Styret: Jon Torebraaten, Annie Ruud, Berit Brekke, Gjertrud Svane, Hanne Henriksen 
vara.  8 styremøter og 36 saker behandlet. 

I likhet med tidligere år har vi i 2016 ikke hatt kursvirksomhet, kun temadager. 

20.1:  Windows 10 v/Rolf Udgaard, 10.02. mapper og mappestruktur v/Rolf Udgaard, 
09.03:  Smarttelefon og nettbrett v/3 unge gutter fra videregående /elevbedrift),  13.04:  
digital selvangivelse v/Kari Mette Røgler Solberg,  11.05:  Facebook og andre sosiale 
medier v/Håvard Nilsen,  14.09: fotokurs forberedende v/styrets medlemmer,  28.09:  
fotobok v/Japan Photo,  12.10:  Windows 10 for litt øvede v/Rolf Udgaard,  16.11:  digitale 
hjelpemidler v/Joop Cuppen,  totalt fremmøtte på disse: 118 medlemmer. 

Oppsummering: Seniornett Drammen har et samarbeid med Drammensbiblioteket 
og de har stilt lokaler gratis til disposisjon.  Dette er formalisert gjennom en avtale 
mellom foreningen og Drammensbiblioteket.  Vi startet oppholdet på biblioteket i 
lokalene i 3dje etasje, Seniorgamersonen.  Grunnet oppussing og omgjøring av lokalene 
ble de fleste av våre temadager flyttet til Grendehuset på Åssiden i 2016. 

Vi er godt fornøyd med fremmøtet på våre temadager. 

Antall medlemmer pr 31.12.16:  59.  Disponible midler: kr. 27 361,-. 

 



2018, Årsmøte avholdt 07.03.18, 14 fremmøtte.  

Styret: Jon Torebraaten, Annie Ruud, Gjertrud Svane, Arve Conradsen, Einar Dammen 
vara.  Ved årsmøte 22.3.17 var et styremedlem og et varamedlem på valg nytt 
varamedlem ble valgt, men det lykkes ikke å få et nytt styremedlem.  Styret fikk derfor 
årsmøtets tillit til å finne et nytt styremedlem.  Arve Conradsen ble forespurt og han sa 
seg villig til å ta et styreverv for 2017 – 2019.  Han ble med fra 5.4.17 i styremøte samme 
dato. 

Temadagene i 2017 ble på vårparten lagt til Grendehuset i Buskerudveien, mens 
høstens møter ble lagt til Drammensbiblioteket, 3dje etasje. 

18.01:  Slektsforskning, en repr. Fra Buskerud slektshistorie lag, 8 fremmøtte, 

010.2.:  Slektsforskning videre, samme veiledere som januarmøtet, 8 fremmøtte 

08.03:  Word, mail, mapper for nybegynnere, veiledere fra styret, 5 fremmøtt. 

22.03: Betaling med VIPPS, veilederen fra DnB kunne ikke komme, vi måtte selv stå for 
undervisningen. 

19.04:  nettbrett for nybegynnere v/Arve Conradsen 

10.05:  DukaPC enkelt nettbrett, demonstrasjon av en representant fra Duka handlet om 
en datamaskin alle kan mestre 

06.09:  arbeidsmøte bli kjent, repetisjon av forskjellige emner, dette var høstens første 
møte i 2den etg på Drammensbiblioteket.  Arve Conradsen var møteleder. 

04.10:  om Seniornetts nye nettside.  Joop Cuppen fra Seniornett hadde kåseri om nye 
nettsider hvor det er anledning til medlemmene til å logge seg på og finne ut av 
problemer som de måtte ha. 

01.11:  bildebehandling – legge inn bilder fra mobil til pc – behandle bildene – lage enkle 
julekort mv. 

06.12:  bli kjent med bibliotekets apper – bestille bøker og ellers besvare spørsmål fra 
medlemmene, Lena Hillestad hadde dette innlegget. 

Seniorsurfdagen avholdt 21. september.  Vi stilte med brosjyrer og plakater og 
stilte oss opp i 1ste etasje og pratet med besøkende på biblioteket om våre tilbud, traff 
også ordfører Tore Opdal Hansen. 



 

Bildet er tatt på Drammensbiblioteket på «Seniorsurfdag» - dagen. Til venstre Gjertrud Svane, Annie 
M. Ruud, Jon Torebraaten, Einar Dammen og Arve Conradsen. 

 

Jon Torebraaten var på landsmøtet til Seniornett Norge. 

Datahjelp for seniorer på Åssiden seniorsenter ble startet opp, påmelding til leder på 
Åssiden seniorsenter, det ble avholdt 3 møter, varierende fremmøte. 

Totalt fremmøtte på temadagene 138. 

Antall medlemmer pr 31.12:  66.  Disponible midler: kr, 36 590,-. 

 

2019.  Årsmøte avholdt 6.3.19, 22 fremmøtte. 

Styret: Jon Torebraaten, Annie Ruud, Arve Conradsen, Gjertrud Svane, Grethe Kalager 
ny, Einar Dammen vara.  9 styremøter og 51 saker behandlet. 

En betydelig økning av aktiviteten fra tidligere, vi har utvidet styret og fått inn nye 
medlemmer med gode IKT resurser, både temadager og kursvirksomhet har det vært. 

Temadager: 03.1 nett-tilkoblinger v/Arve Conradsen, 07.02. nettbrett og Facebook for 
nybegynnere v/Arve Conradsen, 07.03. bildebehandling v/Joop Cuppen, 04.04. 
skattemeldingen v/skatteetaten,  02.05.  tilgang til data hjemme og ute v/Arve C.  06.06 
smarttelefoner, Iphone/Samsung v/Arve C. og Jon T.  05.09 Windows 10 v/Rolf Udgaard, 
03.10. sosiale tilknytninger, Facebook-post v/biblioteket, 07.11 Julekort/fotobok v/Japan 
Photo, 05.12.  ulike problemer/småtemaer v/Arve C. Disse temadagene samlet 203 
deltakere. 

Kursdager. 31.01 nettbrett nybegynnere v/Arve C.  18.09 Google Foto v/Arve C.  25.09.  
nettbank/Vipps v/Arve C. og Jon T.  23,10 Excel v/Annie Ruud, 31.10 Excel v/Annie, 13.11.  
Ipad/nettbrett v/Arve C.  20,11 Ipad/nettbrett v/Arve C.  Totalt for disse kursdagene 48 
stk. 



Seniorsurfdagen torsdag 20.9.  Stand med plakater og brosjyrer på Torget Vest og på 
biblioteket.  Informasjon og samtale med potensielle brukere av digitale tjenester, 

Datahjelp for seniorer på Åssiden seniorsenter.  En gang pr måned på våren og en gang 
pr. måned på høsten. 

Samarbeid med biblioteket og Frivilligsentralen.  Inngått samarbeid om datahjelp om 
datahjelp for seniorer.  Vi har også lagt opp til «en til en hjelp» 2 dager pr. måned fra 2019 

Økonomi: For første gang har vi søkt Drammen kommune om økonomisk støtte bl.a til 
innkjøp av en printer.  Vi har fra Seniornett fått tips om kursstøtte fra Studieforbundet på 
visse vilkår, dette vil vi også forsøke oss på fra 2019. 

Antall medlemmer pr. 31.12 78, disponible midler kr. 40.873.39. 

 

2020 Årsmøte avholdt 4.3.20, 20 fremmøtte. 

Styret i 2019: Jon Torebraaten, Arve Conradsen, Annie Ruud, Grethe Kalager, Mette 
Flaten ny, Harald Grelland vara, Einar Dammen vara.  9 styremøter avholdt 52 saker 
behandlet. 

Temadager 2019 på Drammensbiblioteket. 

9.1:  Nyttige nettsteder v/Arve Conradsen/Jon Torebraaten 

6.2:  Svindel/Luringer v/politiadvokat Ann Iren Svane Mathiassen og SmartTV v/Arve  

6.3:  Smarttelefon, Android/Iphone v/VK 3 Åssiden VG og Podcast v/Arve Conradsen 

3,4: Velferdsteknologi v/Joop Cuppen og Emimlio Granados 

8.5:  Titt i glasskula v/Lars Viggo Stabæk 

5.6:  Dataens elendighet og glede v/Arve Conradsen 

4.9:  Kjøp og salg på nett v/Arve Conradsen 

6.11:  Elektronisk kommunikasjon v/Arve Conradsen 

4.12:  Digital hverdag Må jeg? v/Kristin Ruud fra Seniornett Norge 

Totalt samlet disse temadagene 380 deltagere, dette er vi fornøyde med. 

Minikurs 2019 på Drammensbiblioteket. 

18 minikurs a 2 timer pr gang, med max ti deltagere pr gang.  Temaer:  Nettbrett/VIPPS, 
Facebook grunnkurs 1 og 2, Snapchat/Instrgram, Google Foto. Ipad grunn kurs 1 og 2, 



Apper og oppdateringer, Nettbrett viderekomne, Facebook viderekommende, Bilder og 
dingser/2 dager, bruk av Iphone og Android telefoner. 

Totalt 180 elever. 

Datahjelp på Drammensbiblioteket, 

15 dager med datahjelp fordelt på vår og høstsemester.  Åpen for alle, totalt 140 har fått 
hjelp.  Vi har også ytt bistand i bydelene, Strømsgodset menighet, Åssiden seniorsenter 
og omsorgsdistriktene Konnerud og Åskollen, 274 deltagere. 

Digital festival, (tidligere Seniorsurfdagen) «Alle på nett – med vett.» 

Ble avviklet 25 og 26 september på Drammensbiblioteket.  God oppslutning med mange 
interessante foredragsholdere, vi bekostet enkel servering. 

Representasjon. 

Vi har vært representert på følgende steder: Landsmøtet Seniornett Norge, 2 møter med 
Drammen kommune v/Eldrerådet, Senior 75- konferansen med Drammen kommune og 
med stand for Seniornett, 3 styremedlemmer var på «de eldres dag» på Åssiden 
seniorsenter, og 3 styremedlemmer var også i Strømsø menighet med presentasjon av 
Seniornett, vi fikk også innslag i NRK lokalradio før Digital festival 

Dataveiledere/frivillige. 

Vi har hatt tilgang av frivillige rekruttert via Frivillig.no, men for 2019 har vi hatt et 
samarbeid med Åssiden vg skole og fått elever som ikke hadde fått praksisplass fil å 
bistå oss med veiledning, de hadde også kurs som de holdt, en verdifull erfaring for disse 
og nyttig for oss.  I tillegg har vi også hatt elever fra Kiøsterud ungdomsskole og Åskollen 
Barneskole som har bidratt i sitt nærmiljø. 

 

Økonomi. 

Vi har god økonomi, inntektssiden viser tilskudd fra kommunen og medlemskontingent 
som de største postene, disponible midler kr. 86.095,90 og antall medlemmer pr. 31.12 
er   117. 

 

2021.  Årsmøte avholdt digitalt 17.6.21, 9 deltakere. 

Styret: Jon Torebraaten, Arve Conradsen, Annie Ruud, Grethe Kalager, Harald Grelland, 
Per Gurandsrud vara, Einar Dammen vara.  Året 2020 er preget av pandemien, 7 
styremøter avholdt, hvorav 5 digitalt, 31 saker behandlet. 



Temadager.  Disse er avholdt i januar, februar, mars, september og oktober med 
følgende temaer:  Ikke alt du leser på nett er sant v/Faktisk.no, nettleverandør Altibox, Se 
TV hvor du vil, eldre og digital kompetanse, Drammensbibliotekets tjenester.  I etterkant 
av disse temadagene har Arve Conradsen gjennomgått flere leksjoner av 
sikkerhetskurset fra NORSIS.  Samlet var det 205 fremmøtte på disse temadagene. 

Minikurs/digitale kurs. 

Vi har avholdt digitale kurs 3 stk med temaer nettbrett, Facebook, PC/Ipad, Google 
kontorstøtteprogram, i tillegg til digitale kurs også ordinære kurs, til sammen 110 
deltagere.  Også digital datahjelp har vært ytet, medlemmene har brukt vårt 
telefonnummer og email og blitt rettledet til den person som er best på det problemet 
som kunden måtte ha. 

Økonomi. 

Vi har mottatt tilskudd fra Sparebanken ØST, Einar Juels legat, Drammen kommune og 
Viken fiber.  Disponible midler pr. 31.12 kr. 98.601,10.  Antall medlemmer: 130, vi har 
tilpasset oss koronasituasjonen og fulgt de retningslinjene som myndighetene har lagt 
opp til enhver tid, derfor er digital veiledning blitt viktig og benyttet også til møter. 

 

Datahjelp på Drammensbiblioteket. Vi ser veileder Kjell Aslak Øverås bistå Gro Sveia. 

2022.  Årsmøte avholdt 4.5.22, 20 fremmøtte. 

Styret har i 2021 bestått av: Jon Torebraaten, Arve Conradsen, Annie Ruud, Grethe 
Kalager, Harald Grelland, Per Gurandsrud ny. Einar Dammen, vara og Kine Langum vara.  
7 styremøter avholdt hvorav 3 digitalt og 40 saker behandlet. 

Temadager 2021.  Vanskelig å avholde temamøter grunnet pandemien, det var 
begrensninger på hvor mange fremmøtte vi kunne ha på møtene.  Vi startet med en 



digital festival som hadde temaet «Eldre på nett».  3 spesielt inviterte; Linda Helleland 
digitaliseringsminister, Monica Myhrvold Berg ordfører og Kristin Ruud generalsektrær i 
Seniornett, det var 50 fremmøtte, maks av det antallet vi hadde lov til.  Mandag 11.10 
møte om «svindel og digital identitet på nett» v/Eivind Hansen fra Bypass.  Torsdag 18.11 
del 2 av digital festival tema «Datapill og eldre» Dette var i samarbeid med 
Drammensbiblioteket, gjennomført med frivillige fra Bibliogames fremmøtet var labert, 
men totalt på disse dagene ca 140 deltagere. 

Minikurs 2021.  Vinter og våren hadde vi kursaktiviteter digitalt, utfordrende men 
lærerikt, gjorde kursene praktisk rettet.  Fra høsten arrangerte vi igjen kurs på biblioteket, 
temaene var bruk av Iphone og Androide telefoner og enkel bruk av Facebook, totalt 
samlet disse kursene 117 deltagere. 

Datahjelp. 4 dager med databistand på høsten, 35 personer har fått hjelp. 

Representasjon.  På landsmøtet til Seniornett møtte 4 representanter fra oss. 

Jon Torebraaten og Arve Conradsen var på digitalt ledermøte 7.5.21 

Økonomi.  Vi får tilskudd fra Drammen kommune, Sparebanken ØST, stiftelsen DAMM, 
samt vår andel av medlemskontingenten fra Seniornett Norge. Disponible midler pr. 
31.12 kr. 136.835,80 

Datastue Drammen.  Avtale inngått mellom Drammen Pensjonistforening og 
Seniornett Drammen om opprettelse av Datastue Drammen.  Dette er finansiert med 
midler fra Staten og egenandel fra deltakerne.  Det ble avholdt 5 kurs, 3 i bruk av ipad, ett 
android kurs og ett pc kurs, 35 eldre benyttet seg av disse kursene. 

Medlemmer.  169 medlemmer registrert pr 31.12.  Vårt tidligere styremedlem Gjertrud 

Svane døde i januar 2021.  Seniornett Drammen ga i den anledning en minnegave på kr. 
1500,- Radiumhospitalets legat for kreftforskning. 

 Med 2 timer hver gang 

 

2023.  Årsmøte avholdt 1.3.23, 23 fremmøtte. 

Styret: Jon Torebraaten, Arve Conradsen, Annie Ruud, Grethe Kalager, Harald Grelland, 
Per Gurandsrud, Einar Dammen vara, Kine Langum vara.  7 styremøter avholdt derav 1 
digitalt, 53 saker behandlet. 

Temadager 2022.  7 temadager i 2022. Og med disse temaer: Falske nyheter – Digital 
arv – Google Foto – Icloud – Telenor med 5 G – Allente TV og data – Nettsvindel. Google 



Foto og Icloud inngikk i Digital Festival.  I tillegg til dette to 2-timers kurs med tema 
omkring foto.   

Kursvirksomhet i 2022.  14 kurs er avholdt, de fleste over 2 fremmøtedager med 2 
timer hver gang.  Både Knutepunkt Strømsø og Drammensbiblioteket er benyttet som 
kurssteder.  Normalt 8-10 deltakere pr kurs.  Det har vært undervist i nettbrett både ipad 
og android og en samling for mac brukere. 

Datahjelp.   

Første halvår hadde vi datahjelp 2 ganger i måneden, når pandemien tillot det.  Fra og 
med høsten økte vi aktiviteten til hver onsdag mellom kl. 1100 og 1300.  Det var mulig å 
bestille hjelp på forhånd, eller man kunne komme på drop in.  Vi har hatt en tilgang på 
frivillige veiledere, dette er verdifullt for oss.  Pensjonister med stor digital kompetanse 
og ettersom de med behov meldte seg, kunne vi sette inn de rette veilederne.  Veilederne 
tar vi godt vare på og hadde to samlinger hvor faglige problemer ble drøftet i tillegg til det 
sosiale aspektet.   I løpet av året har 89 personer fått hjelp, til sammen 214 
datahjelpstimer. 

Økonomi.  Vi får tilskudd fra Drammen kommune, Stiftelsen Dam, andel av 
medlemskontingent fra Seniornett og grasrotandelen Norsk Tipping, disponible midler 
pr. 31.12 kr. 120.389,53 

Representasjon.  Jon Torebraaten møtte på lederkonferansen til Seniornett Norge 
11.mai på Scandic Gardermoen.  Det er slik at slike lederkonferanser avholdes annet 
hvert år, landsmøteperioden er 2 årig, det er derfor landsmøte i 2023. 

Datastue Drammen.  Datastue Drammen er et samarbeid mellom Drammen 
Pensjonistforening og Seniornett Drammen, styret består at to representanter fra hver 
forening.  10 kurs avholdt i vårsesongen på Ipad og PC.  I høstsesongen ble det ikke 
avholdt kurs, prosjektet ble lagt på is.  For arbeidskrevende å drifte både foreningen og 
Datastue Drammen samtidig. 

Oppsummering.  Et veldig aktivt år i 2022.  Pandemien hemmet oss noe i første 
halvår, men på høsten var våre faste aktiviteter på plass.  Vår Facebook gruppe har i dag 
over 356 følgere, og antallet stiger jevnt og trutt. 

Det samme gjelder antall medlemmer som pr 31.12 utgjør 209. 

 

2024.  Årsmøte avholdt 7.2.24, på Drammensbiblioteket. 

Styret: Jon Torebraaten, Hilde Balliere, Annie Ruud, Grethe Kalager, Thor Henning 
Wegener, Per Gurandsrud, Arve Conradsen vare, Kine Langum vara.   



På dette årsmøtet takket to av styremedlemmene for seg, Jon Torebraaten og Annie 
Ruud.   

Temadager 2023. 

9.temamøter avholdt på Drammensbiblioteket og vårt bidrag til Digital festival, en 
datakafe med litt forskjellige emner.   Temaene har vært: Slektsforskning, Digital 
helsetjenester, Digital arv, NRK med tjester på mobil og brett, Sikkerhet på nett, 
Velferdsteknologi, og kunstig intelligens, Altibox og «Arves restekasse», totalt har disse 
temadagene over 500 deltakere møtt fram, rekord for temadager. 

Kursvirksomhet 2023.   

12 kursdager avviklet, 3 på Ipad, 2 Iphone, 4 Android, 2 med Facebook og 1 kursdag 
Snapchat.  I vårt samarbeide med Drammen Pensjonistforening er 4 av kursene 
forbeholdt medlemmer av Pensjonistforeningen, totalt har ca 110 deltatt på våre kurs. 

Datahjelp..   

Hver onsdag har vi datahjelp, unntatt på sommeren.  41 dager med datahjelp totalt og 
421 veiledningstimer, med en til en hjelp.  Veilederkorpset består av 22 stk og for disse 
har vi hatt to samlinger, en på Tyrifjord hotell med overnatting og en samling.   

Økonomi. 

Tilskudd fra Drammen kommune 41.480, fra Gjensidigestiftelsen kr 80 000 til sosial 
samling for dataveilederne bl.a., vår andel av medlemskontingent fra Seniornett Norge, 
tilskudd voksenopplæringsmidler, momskompensasjon, grasrotandel fra Norsk Tipping.  
Disponible midler kr. 138.069,95. og  

Representasjon. 

Seniornett Norge hadde sitt landsmøte i Drammen 4. og 5. mai 2023, på hotell 
«Brunosten».  Vi hadde 4 representanter det antall vi kunne ha etter vårt medlemstall 
som er 270.  Følgende møtte: Jon Torebraaten, Arve Conradsen, Hilde Balliêre og Thor 
Henning Wegener.   

Datastue Drammen. 

Dette samarbeidsprosjektet mellom Seniornett Drammen og Drammen 
Pensjonistforening har vært arbeidskrevende, styret består av 2 fra hver forening og det, 
har vært to styremøter, et hvor det ble bestemt å legge det på is og et hvor det ble 
besluttet å legge ned prosjektet. 

 

 



Oppsummering og avslutning. 

Dette dokument er skrevet av meg på grunnlag av de årsrapporter som er blitt produsert 
fra start i 2008 til 2023.  Det viser en voldsom vekst i virksomhet fra start og dette vil 
fortsette, tusen takk til alle som har bidratt, og ingen grunn til å legge skjul på at etter at 
vi fikk inn i styret en tidligere kollega av Annie, Arve Conradsen, så har dette blitt til det 
det er i dag.  Med IKT kompetanse og pedagogiske evner så har dette vært et lykketreff 
for Seniornett Drammen, Arve kom inn i styret i 2017 etter at vi fikk årsmøtets tillatelse 
7.3.18 til å skaffe et nytt styremedlem. 

 

23.2.24/JT 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Fra årsmøte som ble avholdt 07.02.24. Vi ser Annie Marine Ruud, mangeårig kasserer, og Jon 
Torebraaten, mangeårig leder av Seniornett Drammen. Begge disse takket av på dette årsmøtet. 

 

 

Grafen viser utviklingen av medlemstallet fra år 2008 til og med 2023 


